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Inleiding 

Op woensdag 01 maart is in Naarden een eerste schop in de grond gezet en hiermee is het officiële 
startsein gegeven voor de aanleg van het glasvezelnetwerk in Gooise Meren. De graafwerkzaamheden 
vorderen zichtbaar snel en daarmee is een snellere internetverbinding binnen handbereik. Waar de 
uitvoerende teams als uiterst benaderbaar en vriendelijk worden ervaren door buurtbewoners, bereikt de 
VVD-fractie ook signalen dat de aanleg te wensen overlaat. De herbestrating wordt niet goed gedaan, met 
een doorlopend litteken van schoon legwerk tot gevolg: stoepranden zijn verschoven, tegels sluiten niet 
meer op elkaar aan, grond bij groene zones is niet aangestampt. Buurtbewoners maken zich zorgen over 
mogelijk struikelgevaar, verzakkingen, onkruidgroei, enz.  
 
Vraag 1 

Bent u bekend met situatie en de zorgen van de bewoners in de Rembrandt- en Componisten-buurten? Zo 
ja, graag een toelichting. Zo nee, zou u in verbinding willen komen met bewoners die bij ons hiervoor 
aandacht hebben gevraagd? 
 
Antwoord: 

Ja wij zijn bekend met de situatie. Wij stellen alles in het werk om de bestrating zo goed mogelijk terug te 
leggen. Wij hebben inmiddels ook de eerste maatregelen genomen. Een van deze maatregelen is dat wij 
na herhaaldelijke waarschuwingen over de kwaliteit van het opgeleverde werk drie werkploegen hebben 
weggestuurd.  

 
 
Vraag 2 

a) Welke (financiële) afspraken zijn er gemaakt met de uitvoerder over de graafwerkzaamheden en 
herbestrating? 

b) Hoe wordt toezicht gehouden op het nakomen van gemaakte afspraken?  
c) Welke andere maatregelen zouden genomen kunnen worden om toe te zien op een betere 

herbestrating? Is daar budget voor, of komt dit voor rekening van de uitvoerder? 
 
Antwoord: 

a) Wij maken met de aannemer/uitvoerder geen financiële afspraken. Dit komt omdat de gemeente 
Gooise Meren geen opdrachtgever is voor de aanleg van het glasvezelnetwerk. 

b) Er is een toezichthouder van de gemeente Gooise Meren aangesteld die vooraf de kwaliteit van de 
bestrating opneemt en deze achteraf controleert. Daarnaast is er tevens een toezichthouder van 
Delta Fiber die toezicht houdt op de kwaliteit van het net, de gemaakte afspraken en de veiligheid. 
Daarnaast is er ook een uitvoerder van de aannemer Selecta betrokken die alle werkzaamheden 
controleert. 

c) Er zijn al extra maatregelen genomen door middel van het wegsturen van drie werkploegen. De 
bestrating zal niet beter gelegd worden dan voordat ze begonnen. Er wordt door de uitvoerder van 
Selecta en de toezichthouder van de gemeente nog een extra ronde gelopen wanneer het 
deelgebied gereed is. Hierbij worden alle punten waar de bestrating niet naar behoren is, 
genoteerd en opgelost door de aannemer. 
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Vraag 3 

Welke maatregelen zal de gemeente nemen wanneer de uitvoerder wel alle afspraken nakomt en een 
goede herbestrating niet te realiseren is? Al dan niet als gevolg van slijtage, ouderdom van het 
straatmateriaal, of andere redenen. Welke middelen heeft de gemeente hiervoor beschikbaar en zijn deze 
toereikend?  
 
 
Antwoord: 

De gemeente houdt toezicht op het eindresultaat van de bestrating. Wanneer deze niet toereikend is en 
de aannemer hierin tekortgeschoten is, zal hij gesommeerd worden deze bestrating op te knappen. Indien 
de aannemer hier niets aan kan doen, dan wordt de bestrating opgenomen in het onderhoudsprogramma, 
als dit er niet al in staat. Hiervoor moet er echter wel budget zijn. 
 
 
Vraag 4 

Worden er nog evaluatiemomenten gehouden, bijvoorbeeld op het gebied van geleverde kwaliteit door 
aannemers en tevredenheid van inwoners? 
 
Antwoord: 

Er wordt geëvalueerd tussen de aannemer Selecta, de opdrachtgever Delta Fiber en de gemeente als 
grondbeheerder. Hier worden alle aandachtspunten besproken. Dit zijn aandachtspunten over zaken die 
goed gaan en ook die beter kunnen. Hiermee leren en verbeteren wij continu het proces gedurende de 
werkzaamheden Hier worden de inwoners niet bij betrokken, wel worden alle meldingen van de inwoners 
meegenomen in deze evaluatie. 
 
 


